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Abstract (en)
An awning fabric comprises a base fabric with warp (12) and weft (14) of high light transmission yarns. To produce a gradual change in light
transmission along the fabric, the weft includes yarns of low light transmission (16) at variable spacing or of different composition. Independent
claims are also included for following methods of producing such fabrics: (a) weft yarns of low (16) and high (14) light transmission alternate and
their spacing is changed over a distance of at least 10 cm along the fabric length to obtain a gradual or stepwise light transmission change; (b)
similar light transmission changes are obtained by using weft yarns of different composition.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen gewebten Markisenstoff, umfassend ein Grundgewebe (12,14) oder Kettfäden (12) mit vergleichsweise hoher
Lichttransmission, in welches Grundgewebe bzw. in welche Kettfäden zur Erzielung eines Übergangs im Transmissionsverhalten Schußfäden
(16) mit vergleichsweise geringer Lichttransmission in einer sich stufig oder kontinuierlich ändernden Dichte bzw. Abfolge und/oder Schußfäden
aus wenigstens zwei unterschiedlich ausgesponnenen Fadenmaterialien eingeschossen sind. Auf diese Weise läßt sich eine Markise mit guten
Lichtführungseigenschaften herstellen, die trotz größerer Dimensionen genug Helligkeit in den abgedeckten Bereich passieren läßt und einen
Blendschutz bereitstellt. <IMAGE>
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